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Abstract (en)
The device has an extensible grab (101), whose front end (102) is integrated to a rear end (14) of a bellows. A bellows support (107) has a housing
(108) in which the bellows is mounted and a housing (109) in which the grab is mounted. An introduction cone (104) mounted on a free end of a
control rod (12). A conical end (106) of the cone traverses the bellows from its front end (15) to its rear end. An independent claim is also included
for a process for assembling a bellows on the duct of a pneumatic actuator.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un servomoteur (1) comprenant un soufflet (13), solidaire par une extrémité avant (15) d'une cheminée (3), et par une
extrémité arrière (14) d'une tige de commande (12). Un filtre annulaire (16) est disposé à l'intérieur du soufflet à l'endroit de l'extrémité avant dudit
soufflet. Une entrée d'air (A) est ménagée à l'endroit de l'extrémité avant du soufflet. L'invention a également pour objet un dispositif de montage
(100) d'un soufflet sur un servomoteur. L'invention a également pour objet un procédé de montage d'un soufflet sur un servomoteur au moyen du
dispositif de montage de l'invention. <IMAGE>
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